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Szanowny Panie Pumiislrzu,

Pan
Przemysław Pacholski
Burmistrz

Zwracam się z prośbą o przygotowanie informacji na temat planowanej ścieżki pieszo- 

rowerowej wzdłuż ulicy Radiowej w Koninku.

Mieszkańcy wskazują, na niebezpieczne (wąskie) przejście przez mostek pomiędzy marketem 

Dino a marketem Stokrotką oraz fakt, że brakuje w tym miejscu oświetlenia, co w godzinach 

wieczornych zwiększa możliwość wypadków komunikacyjnych.

W związku z powyższym wnoszę jak na wstępie.

Z poważaniem


